

Notulen van de 285^e vergadering van de Dorpsvereniging Midwolde te houden op donderdag 8 juli 2021 om 19:30 ; bij Anne

Aanwezig:

Roelof Kraak	voorzitter en secretaris
Petra de Bruin (AFW)	penningmeester, Financiën
Siska Wieland	lid, Notulen, Financiën, Ledenadministratie
Anne Vogt	bestuurslid, Duurzaamheid

Vacatures bestuur >

1. Vaststelling agenda

De agenda wordt vastgesteld.

2. Notulen 284e vergadering

Door mail problemen worden deze even doorgeschoven

3. Actie- en besluitenlijst

Door mail problemen worden deze even doorgeschoven

4. Vacatures bestuur

Er zijn weer een aantal mensen benaderd, tot op heden kunnen we nog steeds niemand vinden die evt zouden willen kijken binnen het bestuur.

We beginnen ons ernstige zorgen te maken over het invullen van de vacatures, deze gaan samen met frustraties. Er wordt veel van ons verwacht wat we niet kunnen met een (te) kleine samenstelling.

We besluiten om in september een specifieke nieuwsbrief hierover uit te sturen met onze zorgen.

Uiteraard blijven we ondertussen hard zoeken en rond bellen

5. Dorpsfeest 4 september

- Optie staat bij Inkies, op voorwaarde dat er personeel is
- Muziek is geregeld
- Indeling 18.00 bbq? Muziek 20.00 uur?
- Nieuwsbrief safe the date uit deze volgende week
- Duidelijk aangeven dat het onder voorbehoud van corona is en of het bij Inkies kan

6. Activiteiten:

- Prijs bewust bonen is een maand geleden ingeleverd, tot op heden geen reactie gehad
- Voorstel Erik AED, We gaan geen online training doen. We gaan er voor om in het najaar weer real life trainingen organiseren. Wil Erik dit weer organiseren? Roelof vraagt hem

7. Communicatie

- inhoud volgende nieuwsbrief
- Feestavond

8. Financien

- We hebben een overzicht ontvangen van Petra, met inkomen en uitgaven.
- Huurbetalingen zijn netjes bij

9. Projecten/ activiteiten

9.1. Project MOL; regie: Anne, Roelof, Martijn en Ada
Terugkoppeling over evaluatie/ onderzoek doorstart project > staat weer een nieuwe bijeenkomst voor gepland op 09-07

9.2. Onderhoud Theehuis ; regie: Roelof/ Jos Leber
- geen update

9.3 Voortgang fietssnelweg: starten werkgroep met Lettelbert. regie: Peter / Frouwke Kuipers
- geen update

9.4. Voortgang hokje begraafplaats; regie: Roelof
Procedures zijn afgerond, wordt in voorjaar verplaatst (toezegging gemeente). Dit is mislukt. Geen idee huidige voortgang. Roelof gaat weer mailen met gemeente hierover.

9.5. Voortgang procedure terrein Dusseldorp: regie Peter/ Henk Smids
- geen update

9.6. Vervolg gesprek met gemeente over bezwaar concept begraafplaatsenbeleid.
- geen update, Roelof gaat weer mailen met gemeente hierover.

10. Mededelingen / ingekomen stukken

- mail gemeente over nominatie leefbaarheidsprijs 2021
- mail over fietsverbinding tussen Zuidhorn en Leek, De vraag of wij hier een standpunt over willen in nemen. Dit is lastig want voor elke bewoner kan het standpunt anders zijn. Verder is het een provinciale weg, mogelijk hebben we daar zeer weinig invloed op. We zullen de gang van zaken wel goed in de gaten houden en proberen duidelijk te maken aan de Gemeente om goed met de bewoners in overleg te gaan. De vraag is hoeveel invloed de Gemeente heeft bij een provinciale weg. Roelof reageert op deze mail.
- persbericht kwaliteitsvisie openbare ruimte Westerkwartier ter informatie (onderhoud speeltuinen en openbare gebieden)
- persbericht veilig buitengebied, heeft met criminaliteit te maken.
- persbericht Gemeente fietsveilige route Zuidhorn Leek
- mail Bert Boekholt, uitnodiging om een keer op zijn nieuwe woonadres in Leek langs te komen

11. Rondvraag

- Olle tuun, worden honden uitgelaten, Anti poepbordje, anti looslopbordje honden ophangen, prullenbak verwijderen ivm troep. Anne neemt hierover contact op met Jose en gaat actie ondernemen
- WBTR is per 1 juli ingegaan, dat betekent dat je statuten aan bepaalde eisen moeten voldoen. Dat voldoen onze statuten. Dit heeft Roelof al uitgezocht.

- Regeling activiteiten 1/3 2/3. Tot welk bedrag is wat reëel. We hebben een discussie hierover. De Regeling is vrij vaag. We gaan proberen hierover een standpunt hierover op papier te zetten.
- Energiebespaarbox > Lijkt te gaan komen bij de start van het nieuwe mol project.

12. Volgende vergadering

Dinsdag 17 augustus 2021 19.30 uur (in elk geval ivm dorpsfeest). Korte vergadering

Datum	Actie	Door	Status/Update
12-6-2018	AVG uitwerken/beleidsdocument inzake plaatsen stukken	Roelof K./Peter	voorstel gereed, nog agenderen Peter neemt initiatief voor overleg met Roelof
7-3-2019	Onderzoeken of extra AED's aangeschaft moeten worden		Voorlopig geen prioriteit
10-10-2019	Onderhoudsplan theehuis	Jos	Mader overleg over meerjarenplan
10-10-2019	Happy Hour weer invoeren?	Roelof	Zodra dat weer kan
03-09-2020	Rommelmart	Bestuur	Zodra het weer kan
05-11-2020	Navraag bij gemeente over bestemming grasland Hummel	Roelof	Nog te doen
01-04-2021	na gaan denken om eigen risico opmerking bij deelname te gaan plaatsen	Bestuur	
01-04-2021	mail naar gemeente over dorpsbudget;	Roelof	Overleg met Rita Hulst
08-07-2021	AED cursus	Roelof	Roelof vraagt Erik of hij dit wil organiseren
03-06-2021	Contact met Peter in zake fietssnelweg	Roelof	
08-07-2021	Standpunt regelen 1/3 2/3 activiteiten	Bestuur	Najaar agendapunt
Datum	Besluit	Actie door	Status
28-1-2021	ALV maart 2021 niet fysiek maar via mail met stemformulier Gele Boekje via post verspreiden	allen	Vorbereiding 25 februari gereed
28-1-2021	Vacature secretaris invullen	allen	Oproep in nieuwsbrief en nadenken mogelijke kandidaten
03-06-2021	Inhoud vaststellen hoe meerjarenplan op te stellen	Jos	